

GUIXUE.COM 贵学教育

雅思语法真经班

微博:梁康一贵学

1)肉食者认为动物在食物链中低于人类。

Meat-eaters; food chain.

2) 这篇文章将会解释为什么这个趋势不需要被改变。 Essay

3) 父母更可能认为相对于儿子而言女儿对理科没有兴趣 be not interested in sth

4) 我认为远程教育能够打破地域障碍、帮助偏远地区的人接触到好的教育 Remove location barrier; get access to

5) 很显然,就业市场经历了从蓝领到不怎么消耗体力的白领的转变。 It is obvious that ; blue collar jobs;less physically demanding.

6) 政府应该做的是通过制定政策鼓励低碳发展 What the government should do; low carbon development

7) 一个原因是出国留学能接触到不同的文化,和来自不同文化背景的人发展友谊. culturally diverse backgrounds

8) 另一个可能的原因是人们对妇女的态度发生了改变 Attitude





思考题

1) It was found that children from the nosy schools had higher blood pressure.

2) What makes a language endangered is not just the number of speakers.

3) Goods are assumed to move instantly, once they have been made.

4) Nowadays, an increasing number of people are concerned about the phenomenon that our kids are spending more time watching TV.

5) The fact that we have different languages demonstrates that we have different cultures.

6) It is exactly what I have been looking for.

7) A person needs to know who he is before he is able to know what makes he happy.

8) Those who feel that sports stars' salaries are justified might argue that the number of professionals with real talent is very few.

9) The problem of how health-care resources should be allocated is not a new one.

10) Although it is true that the olfactory powers of humans are not as fine as those of certain animals, they are still remarkably acute.



